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Doufáme, že toto opatření, ke kterému bohužel muselo dojít, 

pochopíte. Jistě si dokážete domyslet, že hlavním důvodem je 

zvyšování nákladových položek - el. energie, nafta, mzdové náklady. 

Oslabila nás také loňská sezóna, kdy jsme místo plánovaných 

investic museli přemýšlet, jak ekonomicky přežít. Kompenzace nám 

sice pomohly, ale téměř celé jsme je odevzdali za el. energii 

spotřebovanou na zbytečné zasněžování. A sněhu bylo opravdu 

rekordně – lyžovat by se dalo od začátku prosince až do konce dubna!!! 

Na mnohé další náklady za promarněné přípravy však tyto prostředky 

nevystačily a došlo tak nevyhnutelně k výsledné bilanci v nemalých 

mínusových hodnotách. Vzhledem k tomu, že náš areál je financován 

výhradně z vlastních zdrojů, nevyužíváme žádné příspěvky ani dotace, 

musí se tedy i toto na cenách jízdného promítnout. 

 


